
Initiativärende om promemoria från UNUM TAX angående stiftelsefrågor 

 

Vid kommunstyrelsens sammanträde 2020-05-26 informerade Michael Plogell (FR), med stöd av PM-

anteckningar upprättade av UNUM TAX, om den möjlighet som finns för Stiftelsen Bollebygds 

Hyresbostäder (Bollebo) att köpa/sälja och förvalta allmännyttiga fastigheter. Vid sammanträdet 

informerade Plogell att han har tagit juridiskt hjälp genom sitt kontaktnät. 

Vid ekonomisk uppföljning av kommunstyrelsen visade det sig att kontot för politisk verksamhet 

visade ett stort underskott som berodde på kostnader för en fortsatt utredning (UNUM) kring 

skattekonsekvenser av bildandet av kommunalt fastighetsbolag som gjordes i början av året, totalt 

kostnad ca 150 tkr.  

Ovanstående föranleder följande frågor som vi vill ha svar på kommunstyrelsens sammanträde 2020-

12-15 : 

1. Var finns beslutet att handla upp ytterligare en utredning till en kostnad på 150 tkr? 

2. Vem handlade upp UNUM TAX och på vems mandat? 

3. Var aktuell firma redan upphandlad och fanns med i kommunens avtalsdatabas? 

4. Om inte, är direktupphandling gjord enligt kommunens riktlinjer? Finns det i så fall 

dokumenterat enligt riktlinjen?  

5. Har Bollebo varit involverade i utredningen? 
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